
美和學校

財團法人美和科技大學學位論文原創性比對檢核表 

Meiho University Thesis Originality Comparison Checklist 

姓    名

Name 

 學     號 

Student ID No. 

 

系(組)別 

Department 

 預計學位考試 

Oral Test 

____ 年 _____ 月____ 日 

(YYYY/MM/DD) 

 

論文題目 

Thesis Topic 

 

中文Chinese: _______________________________________ 

 

英文English:_________________________________________ 

本人_________________(簽名）之學位論文已確實經本校論文複核系統檢核論

文內容及題目，並檢附原創性比對報告書乙份。經自我檢核，確認無違反學術

倫理情事，如有違反情事，本人願意負起法律責任，絕無異議，特此聲明。 

I _________________(Signature) have confirmed that my thesis related matters, and the content 

of the originality comparison report have been checked by the thesis advisor and there is no violation 

of academic ethics. 

論文原創性比對結果之總相似度不超過 30%。  

The total similarity index in the originality report shall not exceed 30% 

    是 Yes  

    否 No 

敘明原因 State the reasons:______________________________________________ 

學位考試人簽章 Student Signature：                               

日 期 Date: (YYYY/MM/DD)   年  月   日  

指導教授簽章 Advisor Signature：                                 

日 期 Date: (YYYY/MM/DD)   年  月   日 



備註： 

一、研究生應於學位考試前完成論文原創性比對作業，並填妥本檢核表後，

連同原創性比對報告書全文送交指導教授簽章。Each graduate student shall 

complete the Thesis Originality Comparison Checklist before the degree examination. Fill 

out this checklist and submit along with the originality comparison report to the advisor 

for signature. 

二、研究生於學位考試當日，應將本檢核表及原創性比對報告書送交學位

考試委員參考。Each graduate student shall submit the Thesis Originality Comparison 

Checklist and the originality comparison report to the Degree Examination Committee 

Members. 

三、論文比對系統相似度百分比指數，單純提供學生及指教授依其學術專

業參考之用，並非代表該學位論文有無違法學術倫理情事，請務必詳

閱比對報告全文，並確認各來源標註情形。The similarity percentage index of 

the dissertation comparison system is simply for students and professors to refer to 

according to their academic majors. It does not represent whether the thesis has any 

violations of academic ethics. Please be sure to read the full text of the comparison report 

and confirm that each source is marked situation. 

 


